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Artur Kijewski

Radny
Rady Miasta Kalisza

           W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną w dniu 04.06 br. w sprawie budowy chodnika na

ul. Szczypiornickiej  (na odc. od ul. Starowiejskiej  do ul. Pogodnej), uprzejmie wyjaśniam jak

niżej.

W  chwili  obecnej  głównym  czynnikiem  utrudniającym  a  wręcz  uniemożliwiającym

wykonanie  zgodnie  ze  sztuką  drogową  chodnika  na  przedmiotowym  odcinku  ulicy

Szczypiornickiej,  jest  brak możliwości  odprowadzenia  wód opadowych z pasa drogowego ul.

Szczypiornickiej spowodowane brakiem sieci kanalizacji deszczowej nie tylko na tej ulicy ale na

całym terenie osiedla Szczypiorno.

Mając na uwadze zasadność i pilną potrzebę wykonania przedmiotowego chodnika w możliwie

najkrótszym czasie, podjęte zostały rozmowy z PKP co do wyrażenia zgody na odprowadzenie

wód opadowych i roztopowych na teren będący w zarządzie PKP ,bezpośrednio sąsiadujący z

ulicą  Szczypiornicką.  Równolegle  w  ramach  działań  wewnętrznych  MZDiK,  podjęte  zostały

prace projektowe uwzględniające budowę chodnika wraz z odprowadzeniem wód na teren PKP. 

W  przypadku  uzyskania  zgody  ze  strony  PKP  w  kwestii  jak  wyżej,  z  punktu  technicznego

możliwa będzie realizacja zadania, jednak pod warunkiem iż przedmiotowe zadanie potraktowane

zostanie jako inwestycja i uwzględnione zostanie w Budżecie Miasta Kalisza jeszcze w br.

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza




